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    R A D A   P O W I A T U 

 N O W O S O L S K I E G O 

ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 

BR.0002.55.2023                 

Nowa Sól, dnia 31 marca 2023 r. 

Protokół nr 55/2022 

z LV sesji VI kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 31 marca 2023 roku 
 

LV sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego Rady 

Pana Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1526). 

▪ Zawiadomienie załącznik nr 1 niniejszego protokołu; 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listami obecności.  

▪ Lista obecności – załącznik nr 2 i 3 niniejszego protokołu; 

O godz. 8:00 Przewodniczący otworzył sesję i na podstawie list obecności stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. Następnie przywitał Starostę, Wicestarostę, Członków Zarządu oraz Skarbnika  

i Sekretarza Powiatu, a także przybyłych gości.  

Kolejno Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przedstawił wniosek  

o zmianę kolejności w porządku obrad poprzez przesunięcie „Sprawozdania z prac zarządu  

w okresie międzysesyjnym” z punktu 17 do punktu 4 oraz zapytał czy są inne wnioski do 

porządku obrad, wobec braku zgłoszeń Rada przystąpiła do rozpatrzenia wniosku.  

Głosowanie za zmianą kolejności w porządku obrad: 

▪ „za” – 18, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 18 radnych. Rada zmieniła kolejność porządku obrad. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie LV sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LIII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

4. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Przyjęcie oceny stanu bezpieczeństwa sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej  

w Powiecie Nowosolskim w 2022 roku. 

6. Przyjęcie analizy stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Nowosolskiego w 2022 roku. 
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7. Przyjęcie informacji z realizacji działań Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Nowej Soli w 2022 roku. 

8. Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg o zadaniach zrealizowanych w 2022 

roku oraz planie remontów i modernizacji dróg na 2023 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Statutu Domu Pomocy Społecznej  

w Kożuchowie.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie powiatu nowosolskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023 – 2027.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 

2023 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowosolskiego na lata 2023 – 2035. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej jednostce samorządu 

terytorialnego w roku 2023. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka Powiatowej Rady Rynku 

Pracy w Nowej Soli. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Nowosolskiego. 

18. Przyjęcie informacji o działaniach w sprawie hałdy odpadów niebezpiecznych w Nowej 

Soli oraz o realizacji rekultywacji składowisk odpadów w Mirocinie Dolnym  

i Bobrownikach. 

19. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3.  

Rada w głosowaniu: 18 „za” oraz 1 „wstrzymuję się” przyjęła protokół z LIII sesji. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole zgłosił Pan Waldemar Wrześniak – głos „za”. 

Ad. 4.  

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym /zał. nr 4/. 

Dyskusja 

Radny Pan Mariusz Stokłosa zapytał jaki wniosek został złożony do Lubuskiego 

Funduszu Samorządowego i na jaki cel. 

Starosta Nowosolski Pani Iwona Brzozowska poinformowała, że Lubuska Rada 

Samorządowa ogłosiła możliwość składania wniosków, powiat mógł złożyć jeden wniosek,  

a maksymalna możliwa kwota dofinansowania to 250 000 zł. Złożony przez powiat wniosek 

dotyczący inwestycji pn. rozbudowa drogi powiatowej Jesiona – Tatarki – budowa mostu. Po 

przeanalizowaniu kryteriów wymaganych przy składaniu wniosku i możliwości uzyskania 

dodatkowych punktów za inwestycję realizowaną w gminie znajdującej się w Obszarze 

Strategicznej Interwencji (to m.in. obszary zagrożone trwałą marginalizacją) zdecydowano  

o skierowaniu wniosku o dofinansowanie właśnie tej inwestycji. 

Radna Pani Zenobia Kubicka zapytała ile i jakie wnioski oraz na jaką kwotę zostały 

złożone wnioski o dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
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Wicestarosta Pan Waldemar Wrześniak odpowiedział, że nabór wniosków  

o dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do Rejestru Zabytków lub obiekcie znajdującym się w Gminnej Ewidencji Zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków odbył się w marcu, ponadto Zarząd 

zdecydował o złożeniu czterech wniosków do przedmiotowego programu o dofinansowanie 

zabytków pozostających w majątku powiatu tj. odbudowa i rewitalizacja Domu Pomocy 

Społecznej w Kożuchowie (wartość zadania 3 572 000 zł), odwilgocenie i rekonstrukcja 

tynków na ścianie oraz wykonanie hydroizolacji budynku dawnego Zboru Braci Czeskich  

w Nowej Soli (wartość zadania 154 000 zł), renowacja zawilgocenia ścian elewacji oraz 

odtworzenia stolarki drzwiowej dawnego Ratusza wcześniej Urzędu Solnego w Nowej Soli 

(wartość zadania 380 000 zł), wykonanie robót elewacyjnych oraz izolacyjnych w budynku 

dydaktycznym przy ulicy Wincentego Witosa 19 w Nowej Soli, jest to budynek Specjalnego 

Ośrodka Szkolno – Wychowawczego. Spośród wniosków, które wpłynęły w ramach naboru od 

właścicieli zabytków Zarząd wybrał: Parafię Rzymskokatolicką pw. św. Anny w Broniszowie 

– empora muzyczna oraz prospekt organowy; Parafię Rzymskokatolicką pw. św. Antoniego  

w Nowej Soli – plebania – dawny szpital jezuitów; Parafię Rzymskokatolicką pw. Narodzenia 

św. Jana Chrzciciela w Kolsku – epitafium – obecny ołtarz boczny w kościele św. Anny  

w Konotopie; Parafię Rzymskokatolicką pw. Matki Boskiej Gromnicznej w Kożuchowie – 

tabernakulum będące częścią ołtarza głównego, boczne obrazy ołtarzowe; Parafię 

Rzymskokatolicką pw. Narodzenia NMP w Siedlisku – brama oraz furta wejścia głównego na 

terenie kościoła pw. Narodzenia NMP w Siedlisku; Jarosław Frankiewicz – zespół zamkowy  

w Miłakowie. 

Ad. 5. 

Rada Powiatu zapoznała się i przyjęła ocenę stanu bezpieczeństwa sanitarnego i sytuacji 

epidemiologicznej w Powiecie Nowosolskim w 2022 roku /zał. nr 5/. 

Ad. 6. 

Rada Powiatu zapoznała się i przyjęła analizę stanu porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie Powiatu Nowosolskiego w 2022 roku /zał. nr 6/. 

Dyskusja 

Radny Pan Krzysztof Galerczyk w imieniu mieszkańców osiedla Konstytucji 3 Maja  

w Nowej Soli, na którym w 2022 roku odnotowano dużą ilość włamań i kradzieży oraz  

w związku ze zmianami kadrowymi w Komendzie Powiatowej Policji zapytał, czy rozważane 

jest wzmocnienie kadrowe Wydziału Dochodzeniowo – Śledczego. Ponadto sprawozdanie 

zawiera informacje o wykroczeniach przeciwko obyczajności publicznej, radny zapytał czy 

bardziej restrykcyjne karanie takich wykroczeń przyniosłoby wymierny skutek dla agresji  

i wulgaryzacji języka polskiego. Na zakończenie zaproponował wdrożenie, przeprowadzenie 

działań profilaktycznych uczących prawidłowego zachowania rowerzystów.   

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji Pan Marcin Bednarczyk poinformował, że 

informacje dotyczące osiedla Konstytucji 3 Maja w Nowej Soli została przeanalizowana, nie 

potwierdzono wzrostu liczby włamań i innych przestępstw, natomiast obsada karowa Wydziału 

Dochodzeniowo – Śledczego jest pełna, nie ma wakatów. W temacie wykroczeń policja reaguje 
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na każde ujawnione wykroczenie, a o sankcji decyduje indywidualnie funkcjonariusz 

ujawniający wykroczenie i może to być pouczenie, mandat karny lub skierowanie do sądu 

wniosku o ukaranie. Natomiast w odniesieniu do niewłaściwego zachowania rowerzystów, 

wskazał, że opracowanie zawiera informacje o prowadzonych akcjach, w tym również dla 

niechronionych uczestników ruchu, w tym rowerzystów, prewencyjnie m.in. w szkołach  

i przedszkolach.  

Ad. 7. 

Rada zapoznała się i przyjęła informację z realizacji działań Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Nowej Soli w 2022 roku /zał. nr 7/.  

Ad. 8.  

Rada zapoznała się i przyjęła informację Powiatowego Zarządu Dróg o zadaniach 

zrealizowanych w 2022 roku oraz planie remontów i modernizacji dróg na 2023 rok /zał. nr 8/. 

Dyskusja 

Radny Pan Mariusz Stokłosa poprosił o przekazanie informacji o nawierzchni ulic 

Targowej, Jasnej i Piaskowej, o którą zwrócił się podczas wspólnego posiedzenia komisji. 

Pan Sebastian Knop Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej Soli 

poinformował, że w 2022 roku kontynuowano przebudowę chodników przy ulicy Jasnej, Walki 

Młodych oraz Krętej. W 2022 roku na ulicę Krętą wydano 188 396, 64 zł, w tamtym rejonie 

zostało do wykonania / wymiany około 50-70 metrów chodnika. Ulica Piaskowa to poniesiony 

koszt w wysokości 81 722 zł, ulica W. Młodych 117 461 zł w 2021 roku, ulica Jasna 72 544 zł.  

Ad. 9.  

Pani Jolanta Szatkowska Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Kożuchowie 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Statutu Domu Pomocy Społecznej  

w Kożuchowie /zał. nr 9/. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Pan Łukasz Kempa 

przedstawił opinię komisji – pozytywna.  

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 19, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 1. 

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LV/346/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 9a. 

Ad. 10. 

Pani Bogumiła Sadowa Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu nowosolskiego /zał. nr 10/. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Pan Łukasz Kempa 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 
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Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 21, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LV/347/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 10a. 

Ad. 11. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Aldona Porczyńska –

Nalewajko przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2023 /zał. nr 11/. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Pan Łukasz Kempa 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna.  

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 21, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LV/348/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 11a. 

Ad. 12.  

Pani Aldona Porczyńska –Nalewajko przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie na lata 2023 – 2027 /zał. nr 12/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 21, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LV/349/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 12a. 

Ad. 13.  

Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski zreferował projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2023 rok /zał. nr 13/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Dyskusja 

Radny Pan Grzegorz Zwarycz poprosił o omówienie załącznika numer 8 do projektu 

uchwały tj. zestawienie planowanych dotacji z budżetu powiatu w roku 2023, ponieważ tabela 

zawiera bardzo ogólne dane. 
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Pan Emil Chwiałkowski poinformował, że dane zawarte w tabeli były omawiane na 

sesji tzw. budżetowej, zawiera ona dane o dotacjach udzielanych jednostkom finansów 

publicznych oraz innym, szczegółowe dane, z wymienionymi instytucjami zostaną przekazane 

w formie pisemnej oraz zwrócił się z prośbą o zadawanie pytań na wspólnym posiedzeniu 

komisji, co pozwoli na wcześniejsze przygotowanie odpowiedzi, tak aby na sesji rada posiadała 

pełną, niezbędną wiedzę i wyjaśnienia. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 17, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 2. 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LV/350/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 13a. 

Ad. 14. 

Pan Emil Chwiałkowski zreferował projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego na lata 2023 – 2035 /zał. nr 14/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 17, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 2. 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LV/351/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 14a. 

Ad. 15. 

Pan Emil Chwiałkowski zreferował projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej innej jednostce samorządu terytorialnego w roku 2023 /zał. nr 15/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 19, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LV/352/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 15a. 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Pan Jarosław Suski przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka Powiatowej Rady Rynku Pracy w Nowej 

Soli /zał. nr 16/ oraz zaproponował jako kandydatów Pana Andrzeja Delę i Pana Andrzeja 

Staroszczuka, a także dokonał analizy dotychczasowej pracy w radzie jednego z członków tj. 
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poinformował, że w poprzedniej kadencji Rada zgłosiła trzech kandydatów tzn. Andrzeja Delę, 

Alinę Śmigiel oraz Grzegorza Zwarycza; ponadto oznajmił, że radny Grzegorz Zwarycz 

uczestniczył w pracach Powiatowej Rady Rynku Pracy dwa (2 razy) co powodowało znaczne 

perturbacje w pracach komisji oraz niemożność zwołania kworum. 

Dyskusja 

Pan Przemysław Ficner w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłosił 

kandydaturę Pani Aliny Śmigiel, która w trwającej kadencji rady rynku pracy aktywnie 

uczestniczyła w jej pracach. 

Pan Grzegorz Zwarycz w odniesieniu do słów Przewodniczącego Rady Powiatu omówił 

swoją pracę, jako członka rady rynku pracy, podkreślił również, że uczestniczył  

w posiedzeniach komisji zdecydowanie więcej niż dwa razy. 

Pani Bogumiła Gramza jako Przewodnicząca Powiatowej Rady Rynku Pracy zwróciła 

się z prośbą aby do pracy w tej radzie zgłaszali się kandydaci, którzy chcą aktywnie 

uczestniczyć w jej pracach, ponieważ do podejmowania przez radę decyzji niezbędne jest 

quorum. Wskazała również, że nieobecność na posiedzeniach zdarza się każdemu z członków 

ale rzetelność w pracy komisji jest najważniejszą cechą pozwalającą na sprawną pracę. 

Pan Andrzej Ziarek odnosząc się do słów przewodniczącego, ocenił jako 

nieodpowiednie podawanie informacji, których nie jest się pewnym. 

➢ O godzinie 9:02 Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

➢ O godzinie 9:18 po przerwie. 

Pan Sławomir Kwietniowski Radca Prawny wyjaśnił, że zgodnie z art. 23 ust. 6 ustawy 

o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy, minister właściwy do spraw pracy 

(marszałek województwa, starosta) może powoływać w skład rady rynku pracy trzech 

przedstawicieli spośród organów jednostek samorządu terytorialnego lub nauki o szczególnej 

wiedzy i autorytecie w obszarze działania tej rady, Starosta zwróciła się do Rady Powiatu  

o wskazanie dwóch kandydatów, dlatego zasadnym jest podanie w uchwale dwóch 

kandydatów. 

Pan Mariusz Stokłosa zapytał dlaczego wskazujemy dwóch kandydatów, a ustawa mówi 

o trzech. 

Pan Sławomir Kwietniowski poinformował, że formalnie rada może wskazać trzy 

kandydatury, natomiast Starosta zasygnalizowała, że trzeci kandydat do rady ryku pracy będzie 

spoza Rady Powiatu. 

Pan Przemysław Ficner zapytał czy wskazani kandydaci z Rady Powiatu nie posiadają 

wystarczających kompetencji oraz kto jest trzecim kandydatem Starosty do rady rynku pracy. 

Pan Sławomir Kwietniowski podkreślił, że w przytoczonej ustawie wyróżnia się dwie 

grupy tj. przedstawiciele organów jednostki samorządu terytorialnego jako jedna grupa, a druga 

to osoby posiadające autorytet i szczególną wiedzę w zakresie działania tej rady i nie oznacza 

to, że radni nie posiadają szczególnej wiedzy. 

Pan Jarosław Suski przypomniał, że na ten moment procedowania uchwały zgłoszone 

zostały trzy kandydatury, a są dwa miejsca w radzie rynku pracy oraz zapytał czy są jeszcze 

inne kandydatury. 



Strona 8 z 10 

 

Pan Andrzej Ziarek zaproponował aby największy liczebnie klub radnych zgłosił 

jednego kandydata, a pozostałe kluby drugiego, natomiast trzeci kandydat może sam 

zrezygnować. 

Pan Mariusz Stokłosa zwrócił się do Starosty z pytaniem kto jest trzecim 

przedstawicielem do rady rynku pracy. 

Pani Iwona Brzozowska odpowiedziała, że zgodnie z zapisami ustawy może wskazać 

trzech kandydatów, a za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu poprosiła Radę 

Powiatu o wskazanie dwóch kandydatów, trzecie miejsce nie jest jeszcze obsadzone. 

Przewodniczący Rady Powiatu zaznaczył, że twa procedowanie uchwały w sprawie 

zgłoszenia kandydatów na członków Powiatowej Rady Rynku Pracy w Nowej Soli i w związku 

ze zgłoszoną większą liczbą kandydatów, zostanie przeprowadzone głosowanie, celem 

wyłonienia dwóch osób. 

Kolejno Przewodniczący zapytał zgłoszonych wcześniej kandydatów tj. Pana Andrzeja 

Delę, Pana Andrzeja Staroszczuka oraz Panią Alinę Śmigiel, czy wyrażają zgodę na 

kandydowanie, wszyscy wyrazili zgodę oraz poinformował, że zostanie przeprowadzone 

głosowanie nad każdą osobą oddzielnie, celem wyłonienia dwóch z największą liczbą głosów, 

które zostaną wskazane w uchwale. 

➢ O godzinie 9:30 Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

➢ O godzinie 9:39 po przerwie. 

Przewodniczący Pan Jarosław Suski podał zasady głosowania, każdy z radnych ma trzy 

głosy, przy każdym z kandydatów głosuje „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. Dwóch 

kandydatów z największą liczbą głosów „za” będą kandydatami do Powiatowej Rady Rynku 

Pracy, a ich nazwiska znajdą się w uchwale. 

Głosowanie: 

1) Andrzej Dela – 20 głosów „za”, 1 „wstrzymuję się”; 

2) Andrzeja Staroszczuk – 11 głosów „za”, 1 „przeciw” oraz 8 „wstrzymuję się” (1 głos 

nieoddany); 

3) Alina Śmigiel – 11 głosów „za”, 1 „przeciw” oraz 9 „wstrzymuję się”. 

➢ O godzinie 9:43 Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

➢ O godzinie 9:48 po przerwie. 

Przewodniczący przypomniał, że po przeprowadzonym głosowaniu nie udało się 

wyłonić dwóch kandydatów, więc zaproponował wpisanie do uchwały nazwiska wszystkich 

trzech zgłoszonych kandydatów. 

Pan Przemysław Ficner poprosił o potwierdzenie, że możliwe jest wpisanie trzech 

kandydatur. 

Starosta Pani Iwona Brzozowska poinformowała, że dokona wyboru dwóch osób 

spośród wskazanych przez radę trzech osób. 

W uzupełnieniu Przewodniczący podkreślił, że dążenie do wskazania dwóch 

kandydatów było uzasadnione liczbą miejsc, którymi dysponuje Starosta ale to Rada ma głos 

decydujący i spośród jej kandydatów Starosta dokona wyboru.   
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Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 16, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 4. 

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LV/353/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 16a. 

Ad. 17. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Pan Jarosław Suski przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Nowosolskiego /zał. nr 17/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 10, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 8. 

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole zgłosił Pan Jarosław Intek – głos „za”. 

• Uchwała Nr LV/354/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 17a. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Bogumiła Gramza podziękowała Pani 

Zenobii Kubickiej za pracę w komisji. 

Ad. 18. 

Rada zapoznała się i przyjęła informację o działaniach w sprawie hałdy odpadów 

niebezpiecznych w Nowej Soli oraz o realizacji rekultywacji składowisk odpadów w Mirocinie 

Dolnym i Bobrownikach /zał. nr 18/. 

Ad. 19. 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Pan Mariusz Stokłosa poprosił Zarząd o przygotowanie informacji o kontrolach 

przeprowadzonych przez starostwo, w 2022 roku oraz pierwszym kwartale 2023  

z uwzględnieniem przedmiotu kontroli i wyników pokontrolnych. Poprosił również  

o kompleksową informację, o ulicach: Targowej, Jasnej i Piaskowej w Nowej Soli poprzez 

wskazanie wszystkich już wykonanych prac, terminem kiedy zostaną wykonane te dotychczas 

nie zrobione i czy w ramach bieżącego utrzymania dróg. Czy rozważane jest, chociażby  

w przypadku ulicy Piaskowej, wykonanie dokumentacji na wymianę nawierzchni nie tylko 

chodników ale również ulicy. 

Pan Grzegorz Zwarycz zapytał o dożynki powiatowe, czy się odbędą, w której gminie  

i jaka kwota jest przeznaczona na ich organizację. 

Pan Krzysztof Galerczyk zapytał o ilości schronów w powiecie nowosolskim i samej 

Nowej Soli oraz jaki jest ich stan techniczny i czy są gotowe do użycia. 

Pan Grzegorz Zwarycz zapytał o etapy inwestycji planowanych w Bytomiu Odrzańskim 

tj. droga powiatowa Bytom Odrzański – Nowe Miasteczko i ulica Ogrodowa. 
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Wicestarosta Pan Waldemar Wrześniak poinformował, że odpowiedzi na pytania 

radnych zostaną udzielone pisemnie. 

 

 

Ad. 20. 

Sprawy różne. 

Pani Zenobia Kubicka zaprosiła na Marsz Papieski, który odbędzie się w Nowej Soli, 

w dniu 02 kwietnia 2023 r. o godzinie 12:30 oraz podkreśliła wagę autorytetu Jana Pawła II dla 

Polaków. Na zakończenie poprosiła aby radni zastanowili się nad stworzeniem stanowiska  

w obronie dobrego imienia Papieża Jana Pawła II. 

Pan Andrzeja Ziarek złożył życzenia świąteczne w imieniu własnym i klubu radnych. 

Pan Romuald Fedorczak przekazał, w imieniu Dyrektora Centrum Obsługi Placówek 

Opiekuńczo – Wychowawczych w Kożuchowie, Pana Marcina Żurowskiego podziękowania 

za mikołajkową zbiórkę funduszy na rzecz wychowanków domów dziecka, następnie zaprosił 

na IX Bieg do pustego grobu, który odbędzie się 10 kwietnia 2023 r. 

Pan Przemysław Ficner poprosił Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, 

Turystyki i Sportu o podjęcie działań, celem wypracowania stanowiska w sprawie Ojca 

Świętego, kolejno złożył życzenia świąteczne w imieniu własnym i klubu radnych. 

Pan Jarosław Intek złożył życzenia świąteczne w imieniu klubu radnych. 

Pan Waldemar Wrześniak Wicestarosta w imieniu Zarządu Powiatu i pracowników 

Starostwa złożył życzenia świąteczne. 

Pan Mariusz Stokłosa złożył życzenia świąteczne w imieniu własnym i Pana Pawła 

Zwolskiego.  

Ad. 21. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 10:10 Przewodniczący Rady 

Powiatu zamknął LV sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 
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